
S SEJE OBČINSKE SKUPŠČINE
Na prvem jesensketm zasedanju

zborov občinske sskupščine
- družbenopoliticni in zbor

krajevnih skupnosti: sta se zbrala
na njuni 14., zbor zedruženega
dela pa na 15. seji — so delegati

največ pozornosti narmenili dvema
poročiloma: o dtelovanju
občinskih orgamov med
desetdnevno viojno in

o uresničevanju razwojnih nalog
občine. Obe poiročili so

s pripombami iz ra;zprave tudi
sprejeli, poieg tega pa še dvoje

odlokov. Prvi ureja mamembnost
poslovnih prostorow in stavb ob

Zaloški cesti. dlrugi pa
organizacijo živimorejske

reprodukcije v občiini. Zbori so
sprejeli tudi sklep, >s katerim se

ukinjajo še preostiali oddelki
celodnevne šole ma OŠ Jože

Moškriči.

Zbori so delovanje cobčinskih orga-
nov med vojno ocenili ppozitivno. I2ra-
zili so zahvalo vsemi pripadnikom
enot policije in teritorrialne obramhe
z območja občine za njijihovo uspešno
delo. Pohvala še posetbej velja za ti-

ste, ki so bili angažirani okrog vojaš-
nice v Polju, ki so s svojo prisebnostjo
in požrtvovalnostjo preprečili nepo-
trebne žrtve in večjo materialno
škodo. Pohvalo zaslužijo tudi vsi ob-
čani v krajevnih skupnostih. podjetjih
in zavodih. saj je, kot je dejal pred-
sednik izvršnega sveta občine Brane
Matjašec. ravno njihova visoka mo-
rala in pripravljenost sodelovati v naj-
bolj kritičnem času omogočila. da so
bile praktično vse naloge uspešno
opravljene. Glede na to. da so bili
obrambni načrti precej zastareli in
v nekaterih delih neuporabni. je bilo
treba marsikaj rešiti z improvizacijo.
Če večjih težav pri mobilizaciji v TO
in pri njeni preskrbi ter v proizvodnji
in preskrbi prebivalstva nasploh kljub
blokiranim cestam ni bilo. so delegati
preccj kritičnih besed namenili
opremljenosti in vzdrževanju zaklo-
ni£č. Šele zaresna vojna preizkušnja je
narrreč zaostrila vprašanje, ki je sicer
ves čas viselo v zraku: čigava skrb
pravzaprav zaklonišča so? Najnuj-
nejše pomanjkljivosti v njih je po-
tljetje Givo v dogovoru z občino sicer
odpravilo. toda kdo bo plačal izstav-
Ijene račune. Šole in vrtci za to ni-
majo Jenarja. poleg tega trdijo, da so
zaklonišča namenjena vsem kraja-
nom. le pa le njim. To je potrdila tudi
minula izkušnja. Težave so bile tudi
s tem. da so vpoklicali hišnike. tako
da so težja fizična opravila v Eakloniš-
čih morale opraviti vzgojiteljice samc.
Poleg tega starejše osnovne šole. de-

nimo OŠ Vide Pregarc. zaklonišč
sploh nimajo. Skratka, zaklonišča so
ena tistih stvari, ki jih je treba
z ustreznim poveljstvom teritorialne
obrambe najprej urediti. Štab teritori-
alne obrambe so delegati tudi resno
opozorili, naj stori kaj. da bi prepre-
čili primere nemarnega ravnanja pri-
padnikov TO z orožjem na javnih me-
stih, ki kaj lahko pripelje do tragičnih
nesreč.

Novi komandir Postaje milice Ljubljana
Moste-Polje je postal Ciril Sušnik. Na
tem mestu je zamenjal Branka Slaka, ki je
prevzel drugo deluvno dolžnost v Upravi
za notranje zadeve Ljubljana-mesto.

Nekaj kritičnih opazk je letelo tudi na
včasih slabo koordinacijo z nekaterimi
ustreznimi višjimi organi. Tako je recimo
moSčanski izvrSni svet zelo pozno izvedel.
da sta v občini organizirana kar dva (od
treh v Ljubljani) zbirna centra za begunce
iz Hrvaške. ob Šmartinski cesti in v Za-
logu.

Družbenopolitični zbor je sprejel tudi
predlug Staneta Brezovarja, da se njegovi
delegati odpovedo sejnini in ta dcnar na-
menijo za pomoč vojnim beguncem. Gre
za nvkaj manj kot Iridtset tisoč dinaijev.

Konec lanskcga leta je občinska skupS-
čina sprejela program razvojnih nalog. Del
njih je. kot je zapisano v poročilu o njego-
vem uresničevanju. vsaj delno uresniče-
nih. del pa je v teku.

(nadaljevanja na 4. strani)



(nadaljevanje $ 1. strani)

Tako so bili na
gospodarskem področju največje pozorno-
sti deležni razvoj malega gospodarstva. za-
poslovanje in preskrba. Tako je bil med
prvimi v Ljubljani ustanovljen sklad. »te-
žak« dva milijona dinarjev za pospeševa-
nje razvoja drobnega gospodarstva. Prav
v zvezi s tcmi krediti je bilo v zborih
skupščine največ vprašanj. Kot je povedal
predsednik izvršnega sveta so bili za ta
denar razpisani trije razpisi. na katere se je
prijavilo prek petdeset zainteresiranih
obrtnikov. Za vse sta veljala dva pogoja:
da je ponujeni projekt tak. da bo zaposlo-
val nove ljudi in da je ekološko neopore-
čen. Nekateri delegati so vseeno hoteli
vedeti. kdo vse je te sicer majhne kredite
dobil. Dobili bodo pismeni odgovor.

V tej razpravi je priSel do izraza že dalj
časa trajajoči spor z mestnimi oblastmi.
kajti. če bi se ta držala dogovora. bi bil ta
sklad za kredite najmanj za pet milijonov
večji. Ljubljanske občine so namreč za ta
namen združile dvajset milijonov dinarjev
na mestni ravni. vendar zdaj mestni izvrSni
svet noče ničesar slišati o tem. da bi ta
denar razdelil v ustrezne občinske sklade.
seveda tam. kjer so jih organizirali. V ob-
6'ni pa so na la denar računali. Eden od
delegatov v družbenopolitičnem zboru
(Madžar) je to imenoval celo guljufija.
Janez Lesar je to potezo mestne vlade
branil. čeS da ne gre drobiti tega denarja
na posamezne občine. ker bi s tem izgubil
svojo učinkovitost.

Občina Ljubljana Moste-Polje je lastnik
• 1,482.057 kvadratnih metrov nezazida-

nih stavbnih zemljišč
# 1.340.555 kvadralnih metrov kmetij-

skih zemljišč
• 898 družbenib stanovanj (SLP)
0 172 družbenih stanovanj za rušence
9 95 poslovnih prostoruv (SLP)
# dveh garaž in dveh nadomestnih garaž

za rušence.

V razpravi o poročilu je bilo sliSati tudi
vrsto ostrih opozoril. da je skrajni čas. da
se nekaj stori za reSevanje kritičnega polo-
žaja k>l in vrtcev. Tam ne le. da zmanjkuje
denarja za plače. da so si lahko izplačali le
minimalen denar za počitniški regres. da si
marsikje regresov za prevoz na delo in za
prehrano enosiavno ne morejo več privoš-
eiti. pač pa ni denarja za materialne stro-
ške. denimo za ogrevanje. Tudi plače uči-
teljev so krepko pod slovenskim povprcC-
jem. saj se gibljejo med oscm in devet
tisoč. ravnatelji pa prilezejo nekako na
dvanajst tisočakov. Kako je stvar resna.
kažejo tudi napovedana stavka učiteljev
(7. oktobra) in zaposlenih v vrtcih. ki so se
odločili 21. oktobra protestno zapreti
vrata Ijubljanskih vrtcev. Od tod tudi po-
slansko vprašanje. ali je res. da si je dr-
žavna uprava letos kar dakrat zvišala
plače. Hudim denarnim (ežavam se pri-
družujejo tudi problemi zaradi veiike
zmede. ki je nastala po sprejetju novih

. zakonov na tem področju. Zbori so obrav-
navali in sprejeli še informacijo o statutu
občine Ljubljana Moste-Polje.

J.Poglajen


